
Lapinlahden vammaisneuvosto    Muistio 

      26.3.2025 

 

Vammaisneuvoston kokous 

Aika  26.3.2025 klo 15-16.30 

Paikka  Lapinlahden kunnantalo, kokoushuone Aino (1. krs) 

Läsnä  Riitta Winberg (pj), Sisko Väisänen, Esko Nissinen, Reetta 
Mehtonen, Henna Rissanen (siht) 

 

Käsiteltävät asiat 1. Kokouksen avaus 

  Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.20 

  2. ToukoTaika pe 16.5.2025 

  Paikalle pääsee: Reetta, Esko 

Materiaaleja: Sydänlehti, Aivoliiton esitteitä, pyörätuoli, 
keittokirja-arpajaiset (Riitta) rollaattori, beach flag,  

  Pyydetään pöytätilaa ja telttapaikka 

  3. Alue- ja kuntavaalit 

  Vaalipaneeli 5.4. klo 12-14 lukiolla 

Kysymyksiä/teemoja paneeliin, välitetty kokouksen aikana 
suoraan kansalaisopiston rehtorille: 

  Kuntavaali 

• Esteetön Lapinlahti – Mitä tarkoittaa? 
• Miten kunta voisi mielestäsi paremmin edistää 

kuntalaisten hyvinvointia ja terveyttä? Konkreettisia 
ehdotuksia. 

Aluevaali 

• Miten toimintakeskus Helmen alasajon jälkihoito 
järjestetään? Mistä löytyy jatkopolut mielekkääseen 
toimintaan asiakkaille? Lapinlahdella 
toimintamahdollisuudet (tilat ja laitteet) ovat nykyisin 
niukat. 



• Vammaiskuljetusten (Kela-taksi ja VPL-kyyti) 
saamisessa on paljon ongelmia. Esimerkiksi 
jalkahoitoon/fysioterapiaan on mentävä Iisalmeen, 
koska kyytiä ei saa Lapinlahden toimipisteelle. Miten 
parantaisit tilannetta? 

  4. Luento edunvalvonnasta 

  Jari Sutinen DVV:ltä on lupautunut tulemaan.  

Tiedotus: tarjotaan puffijuttua paikallislehteen, lehti-ilmoitus 
vammaisneuvoston budjetista, some, verkkosivu 

  Paikka: valtuustosali 

Ajankohta: toukokuussa (vaihtoehtoisesti elokuu), iltapäivä 
esim. klo 15 (vammaisneuvosto tarjoaa kahvit klo 14.30 
alkaen, terveellistä, huomioi erityisruokavaliot) 

  Teemat: edunvalvonta ja edunvalvontavaltuutus 

  5. Kuulumisia hyvinvointialueen neuvostosta 

  Edustaja ei ollut paikalla. 

6. Pohjoisen alueen vanhus- ja vammaisneuvostojen 
kokous Sonkajärvellä 26.5 klo 9-12  

  Lähtijöitä: Sisko, Reetta 

  Vammaisneuvosto maksaa kyydin 

  7. Muut asiat 

Keskusteltiin vammaisneuvoston ja ikäihmisten neuvoston 
mahdollisesta yhdistymisestä: Vammaisneuvoston kanta on, 
että jos neuvostot yhdistetään, toivotaan että uuden 
yhdistetyn neuvoston painoarvo on suurempi.  

Pieni ele -keräys vaalien yhteydessä: Riitta kerää vuorolistan 

  8. Kokouksen päättäminen 

  Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.39. 


